



Noon Food

Terms & Conditions:

1. This offer applies to all online purchases made https://food.noon.com or noon Mobile App in the UAE, valid during the month of Ramadan.
2. The offer is exclusively available to Sharjah Islamic Bank Mastercard Covered Card holders, including staff.
3. Eligible customers will receive 25% discount up to AED 25 per order on purchases during the month of Ramadan.
4. Use discount code SIB25 at checkout to redeem the offer.
5. Minimum order value of AED 40 or more is required to qualify for the discount.
6. The discount applies only during the campaign period.
7. Offer can be claimed once every day.
8. Customer mobile numbers will be used as unique identifiers to prevent multiple redemptions.
9. The discount applies to the total order value.
10. Transactions made via Apple Pay, Samsung Wallet, noon Food credit, or other digital wallets are not eligible.
11. This offer cannot be combined with any other promotions or discounts during the campaign.
12. Purchase reversals, refunds, or disputed transactions are excluded from the offer.

الشروط والأحكام:

1. يسري هذا العرض على جميع الطلبات التي يتم إجراؤها عبر الموقع الإلكتروني - https://food.noon.com أو تطبيق "نون" للهواتف المتحركة في دولة الإمارات العربية المتحدة، وهو صالح خلال شهر رمضان المبارك.
2. العرض متاح حصرياً لحاملي بطاقات ماستركارد المغطاة من مصرف الشارقة الإسلامي، بما في ذلك الموظفين.
3. سيحصل العملاء المؤهلون على خصم بنسبة 25% بحد أقصى 25 درهماً إماراتياً لكل طلب على المشتريات خلال شهر رمضان.
4. استخدم رمز الخصم SIB25 عند الدفع للاستفادة من العرض.
5. الحد الأدنى لقيمة الطلب هو 40 درهماً أو أكثر للتأهل للحصول على الخصم.
6. يسري الخصم فقط خلال فترة الحملة.
7. يمكن الاستفادة من العرض مرة واحدة يومياً.
8. سيتم استخدام أرقام هواتف العملاء كعمرافات فريدة لمنع تكرار استخدام العرض بشكل غير مطابق للشروط.
9. يطبق الخصم على القيمة الإجمالية للطلب.
10. المعاملات التي تتم عبر Apple Pay، أو Samsung Wallet، أو رصيد "نون فود" (noon Food credit)، أو المحافظ الرقمية الأخرى غير مؤهلة للعرض.
11. لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عروض. روجية أو خصومات أخرى خلال فترة الحملة.
12. يستثنى من العرض حالات إلغاء المشتريات، أو استرداد الأموال، أو المعاملات المتنازع عليها.